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STYREMØTE   

Onsdag 17. januar   18.00 -20.30     Teams  

Deltakere: 

Jarle Rogndokken, Bodil Løkken Bendiksen, Bengt Haugnes, Tore Hauglie, 
Monica Skjeltorp, Emma Evjen, John Magne Teig, Roger Kjos, Wendell 
Skottevik (daglig leder/referent).  

 

Forfall: Kjersti Sørensen, Malin Fuløp 

   

Sak 1 Godkjenning av referat fra styremøtet 18.12.2023  

Kommentarer:  

 

Forslag til 
vedtak:   

 Referatet fra styremøtet 18. desember 2023 godkjennes.  

 

  Sak 2 Orienteringer   

Annet: 

• 20. desember: Møte med NeRo Alpin, Lillestrøm kommune og Lillestrøm idrettsråd.  

• 9. januar: Møte med idrettslagene på kommunale anlegg (Jarle og Wendell) 

• 11. januar: Orientering for hovedutvalget for kultur (Jarle og Wendell) 

• 12. januar: Heldagsmøte med Lillestrøm kommune (Jarle og Wendell) 

• 16. januar: Aktivitetsguidesamling i Oslo 

• 16. januar: Informasjonsmøte om idrettsanlegg på Skedsmokorset (Monica) 

• 1. februar: Frist for idrettslagene til å komme med innspill temaplan for idrett, 
friluftsliv og fysisk aktivitet for 2025-2028 

Forslag til 
vedtak:  

 Tas til orientering.  

 
Sak 3-5 ble utsatt fra styremøte 18. desember 2023.   
 

Sak 3 – Samarbeidsavtale mellom Lillestrøm kommune og Lillestrøm idrettsråd 

Samarbeidsavtalen må til politisk behandling – avtalen som ble vedtatt 20. mai 2020 – gjelder for 

perioden 2020-2023.  

 

Grunnet utsettelse av styremøte i desember, ble det lagt opp til innspill pr e-post til utkastet til ny 
samarbeidsavtale mellom Lillestrøm kommune og Lillestrøm idrettsråd. Saken har i skrivende 
stund vært behandlet i hovedutvalget for kultur hvor det ble påpekt at det er ønskelig å 
opprettholde det gode samarbeidet videre med idrettsrådet. Se vedlegg 1.  

Saksutredning/ 
Diskusjon 

  

Forslag til 
vedtak: 

 Tas til orientering.  
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Sak 4 – Arbeidsvilkår daglig leder-stilling 

Vedtak 14. november 2023: Styreleder vil frem til neste styremøte utforme et forslag til revidering 
av arbeidsvilkår til daglig leder.  
Styreleder orienterer styret om status her.  
 

Saksutredning/ 
Diskusjon 

Styreleder og nestleder har utarbeidet et forslag til utkast til ny 
samarbeidsavtale og vil følge opp dette med daglig leder.  

Forslag til 
vedtak: 

Styreleder og nestleder har utarbeidet et forslag til utkast til ny 
samarbeidsavtale og vil følge opp dette med daglig leder.  

 
 

Sak 5 – Orgbrain 

Daglig leder har blitt presentert programmet Orgbrain, som har inngått et samarbeid med NIF.  
 
Styreportalen gjør det enklere å følge opp styrearbeidet, overholde frister og sikre trygg drift. Det 
legges opp til et samarbeid om å utvikle innhold og sikre en best mulig integrasjon og tilpasning av 
Orgbrains tjenester slik at denne bidrar til å gjøre det enklere og mer effektiv for idrettslagene.   
 
Plattformen tilbyr en rekke funksjoner som kan hjelpe med alt fra møteinnkalling og saksliste til 
digital signering av dokumenter og lagring av viktige filer og dokumenter på ett sted. Løsningen 
kan enten benyttes sammen med Idrettens Office 365 eller som en selvstendig løsning. Her kan 
årsmøteprotokoller signeres, kan benyttes til stemmefunksjon på årsmøter. Forslag til maler, 
kontrakter og andre viktige dokumenter som er nødvendig for styrer.  
 
Pris: Mellomstort idrettslag/særforbund – 8388 kroner per år for inntil 10 brukere. Her kan 
kontrollutvalg, valgkomitee og andre komiteer legges inn.  
 
Flere idrettsråd har inngått avtaler med Orgbrain for å prøve dette ut, blant annet Asker og 
Drammen.  

Saksutredning/ 
Diskusjon 

Styret er opptatt av aktsomhet, og stiller kritiske spørsmål til dette.  
 
Spørsmålet er om dette blir tidsbesparende for styret. Mail fungerer godt, kan 
fungere enklere.  
 
Praktisk med et system som sikrer at all historikk er fordel, hyppigere 
utskiftning i idrettsrådet. 
 
Kan gå videre med dette etter en prat med Asker, fordelaktig om man har et 
bedre system for oppføling av pågående/løpende saker.  

Forslag til 
vedtak: 

Lillestrøm idrettsråd inngår en ett-årig leieavtale med Orgbrain.  

 

Sak 6 – Status for inkluderingsansvarlig  

Anita Iversen, sa opp sin stilling som inkluderingsansvarlig 30. november 2023. Som følge av en 
rekke avklaringer knyttet til videre økonomisk støtte fra LK, som finansierer halve stillingen, ble det 
avklart med styreleder og nestleder pr e-post før jul at vi lyser ut stillingen så raskt som mulig.  
 
Stillingsutlysningen ble lagt ut 20.desember, og i pr 13. januar er det 54 søkere på stillingen. 
Styreleder, nestleder og daglig leder avholder et møte 15. januar for å diskutere aktuelle 
kandidater etter en skriftlig innstilling fra daglig leder. I møtet vil det legges opp en fremdriftsplan 
og avklaringer knyttet til involvering av leder og nestleder i arbeidet med ansettelsen.  

Saksutredning/ 
Diskusjon 
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Forslag til 
vedtak: 

Tas til orientering.  

 
 

Sak 7 – Årshjul 2024 

Vedlagt er forslag til årshjul 2024.  
 
Det legges opp til å gjennomføre samarbeidsmøter med Lillestrøm kommune for å få deres 
synspunkter i forkant av deres fremlegg til politiske saker, slik at idrettsrådet har anledning til å 
styrebehandle sakene før kommunens skrivefrist. I henhold til samarbeidsavtalen skal 
idrettsrådets syn innhentes i viktige idrettspolitiske saker, og dette vil forhåpentligvis sikre en god 
flyt. Forslaget gir styret anledning til å uttale seg i saker i forkant fremfor i etterkant av at de 
politiske sakene offentliggjøres, og gir en bedre flyt i prosessen.  
 
Deretter følger de politiske prosessene hvor det er viktig at idrettsrådet har god dialog med de 
politiske partiene i sakene hvor vi eventuelt har et annet synspunkt enn kommunedirektøren.  
 
Av andre viktige arrangementer før sommeren som bør noteres: 
 

• Idrettens Hederskveld 1. mars 

• Årsmøte – LIR 23. april 

• Styreseminar?  

Saksutredning/ 
Diskusjon 

Vedrørende Idrettens Hederskveld går det fort til 1. mar og det kan fort bli 
hastverksarbeid. Daglig leder får i oppgave å finne en ny dato.  
 
Styreleder og daglig leder får i oppgave å finne en egnet dato for et 
styreseminar.  

Forslag til 
vedtak: 

Vedrørende Idrettens Hederskveld går det fort til 1. mar og det kan fort bli 
hastverksarbeid. Daglig leder får i oppgave å finne en ny dato.  
 
Styreleder og daglig leder får i oppgave å finne en egnet dato for et 
styreseminar.  

 
 

Sak 8 – Administrativ omorganisering i Lillestrøm kommune 

Lillestrøm kommune arbeider med en administrativ omorganisering. Dagens organisering med 
kultur, miljø og samfunn (hvor idrett og drift) befinner seg, er foreslått å deles opp i to nye utvalg:  
 
Kultur og samfunn - klima og infrastruktur.  
 
Den store endringen vil være at drift av idrettsanlegg vil skilles fra idrettsavdelingen. Dette vil 
innebære at de som sitter på forvaltning av avtaler, tildeling av treningstider og driftsavtaler med 
idrettslagene (avdelingsleder og rådgiver idrett) ikke vil ha driftsavdelingen i sin egen avdeling 
lenger. Dette kan medføre negative konsekvenser for idretten og de frivillige for øvrig, da det vil 
innebære flere kontaktledd.  

Saksutredning/ 
Diskusjon 

 

Forslag til 
vedtak: 

Tas til orientering.   
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Sak 9 – Innspill fra Lillestrøm håndballklubb – Tilstand Skedsmohallen 

Vedtak 18. desember 2023: Idrettsrådet følger opp når tilstandsrapporten for Skedsmohallen 
foreligger.   
 
Lillestrøm kommune har mottatt tilstandsrapporten. Det er dialog mellom idrett og eiendom rundt 
hvilke tiltak som skal settes i gang, og hvordan rapporten skal vurderes videre.  
 
Rapporten tar utgangspunkt i hallens tilstand som helhet, og det blir derfor en vurdering om man 
skal vurdere behovet for total rehabilitering eller kun de nødvendige strakstiltakene for å bedre 
vilkårene for brukerne av anlegget.  

Saksutredning/ 
Diskusjon 

 

Forslag til 
vedtak: 

Saken følges opp i dialog med Lillestrøm kommune i samarbeidsmøter og 
holder dialog med brukerne av anlegget.  

 
 

Sak 10 – 100 millioner til Inkludering av barn og unge i idretten 

Vedtak 18. desember.2023: Daglig leder går i dialog med idrettsråd som har etablert 
Solidaritetsfond til neste styremøte, for å innhente erfaringer og forslag til retningslinjer som sikrer 
at midlene går til aktivitet – og ikke administrasjon. 
 
Idrettslagene oppfordres på det sterkeste til at midlene brukes til å støtte opp aktivitet, men 
enkelte idrettsråd har registrert og heller ikke låst av muligheten får en lav prosentsats til adm. 
Kostnader som følge av mye administrasjon knyttet til ordningen.  
 
Idrettsrådet står fritt til å legge inn at idrettslag ikke kan ta administrasjonskostnader i 
retningslinjene, men idrettslagene er ikke pliktig til å rapportere på midlene iht. KUDs 
retningslinjer.  

Saksutredning/ 
Diskusjon 

 

Forslag til 
vedtak: 

Idrettsrådet etablerer Solidaritetsfond for å ha sikre en større innsikt i bruk av 
midlene, og opprette inkluderingsforum blant mottakere som kan gi 
tilbakemeldinger og erfaringer knyttet til ordningen og støtten de mottar.  

 
 

Sak 11 – Faktormodellen til politisk behandling 

Vedtak 18. desember 2023: Idrettsrådet inviterer idrettslagene til å komme med innspill og bidra til 
utarbeidelse av forslag til faktormodell i forbindelse med saken som skal til politisk behandling 
innen 1. april 2024. 
 
Det er utarbeidet et Forms-skjema som vil sendes ut til idrettslag som eier egne anlegg for å 
innhente tall på hva kommunens tilskuddsramme bør ligge på. Videre bør det utarbeide et forslag 
til retningslinjer som sier noe om hvilke kostnader som bør dekkes (det foreligger ikke i dag). Dette 
gjøres i samråd med idretten, og endelig innspill til administrasjonen bør sendes på vegne av hele 
idretten som et forslag til kommunen.  

Saksutredning/ 
Diskusjon 

 



 

REFERAT 
 

 

    

 

5 

Forslag til 
vedtak: 

Tas til orientering   

 
 
 
 
 

Sak 12 – Driftsavtaler på kommunaleide anlegg og avtaler om drift av folkebad 

Vedtak 18. desember 2023: Idrettsrådet involverer svømmeidrettslagene om våre bekymringer og 
sikre en forankring blant idrettslagene.  
 
Det sendes et kort notat til ordfører og varaordfører om saken, samt inviterer til et møte for å 
diskutere notatet nærmere. 
 
Kommunale idrettsanlegg hvor idrettslag utfører driften:  
Det er flere usikkerhetsmomenter hos idretten. Dette kom frem i et møte med idrettslagene 9. 
januar 2024. I samarbeidsmøte med administrasjonen i kommunen etterlyser de innspill fra 
idretten, og konklusjonen er at idrettsrådet følger opp hvilke oppgaver de er i stand til å utføre på 
dagtid. Der hvor idrettslagene ikke har anledning, må kommunen finne løsninger som sikrer at alle 
idrettslagene får en tilsvarende behandling. Daglig leder følger opp idrettslagene for å få innspill og 
informerer idretten om status.  
 
Drift av folkebad:  
Daglig leder har vært i kontakt med Triton og Fet svømmeklubb som er aktuelle med folkebad i 
dag. Begge har forståelse for vårt kritiske syn, men beklageligvis er anbudet på Volla (hvor Triton 
drifter i dag) lagt ut på anbud. Drift av Folkebad på Østersund og Dalen vil legges ut i løpet av 
januar.  
 
Det er på nåværende tidspunkt uklart hvilke eventuelle muligheter vi kan påvirke dette, men Triton 
er til gjengjeld opptatt av å få en løsning på sikt og en formalisert avtale – så det finnes noen 
positive utfall i denne saken. 

Saksutredning/ 
Diskusjon 

Idrettslagene og idrettsrådet bør legge frem en kostnadsreduksjon ved at 
idrettslagene står for drift av anlegg, kommunen er bedt om å kutte kostnader.  
 
Vi savner skriv med henvisninger til lovverket.  
 
Fremskaffe kostnader på hva kommunen bruker for å drifte anleggene for å 
vise totalen, og bygge opp en sak over tid.  
 
Folkebad:  
Konkurranse om prissetting er uheldig. Samtidig er det en uheldig sak.  

Forslag til 
vedtak: 

Idrettsrådet følger opp mot kommunen og idrettslagene.  
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Sak 13 – Folkebad i Lillestrøm kommune  

Ordføreren har sitt seneste svar 7. januar 2024 til AIL Skjetten Sportsklubb pekt på at Lillestrøm 

idrettsråd er nøkkelen til videre fremdrift i prosessen mot kommunens administrasjon i spørsmålet 

om en utvidelse av folkebadtilbudet. Berland skriver bl.a.: 

  

"Hvorvidt folkebadtilbudet skal utvides, og hvilke svømmeanlegg og idrettslag som skal inngå i 

dette, legger jeg til grunn vil bli nærmere vurdert når kommunen sammen med idrettsrådet 

gjennomgår folkebadtilbudet, slik det blir opplyst i e-posten du fikk fra administrasjonen 14. 

desember f.å. 

  

Jeg er selvsagt åpen for å se på utvidelse av folkebadtilbudet, men tenker det vil være viktig at 

idretten gjennom Lillestrøm Idrettsråd, er tydelig med sine anbefalinger på hvordan dette best kan 

organiseres og hvilken økonomiske ramme som bør ligge til grunn. Dette er innspill som idretten 

gjennom idrettsrådet må ta inn mot administrasjonen." 

 

Idrettsrådet diskuterte følgende sak med Lillestrøm kommune i samarbeidsmøte fredag 12. 
januar. Vi oppfordret til at administrasjonen til å foreta en kartlegging av folkebad-tilbudet i 
kommunen, som sikrer at dette er fordelt geografisk i kommunen og ikke gjelder kun enkelte 
bassenger.  
 
Administrasjonen vil følge opp dette i egen politisk sak.  
 

Saksutredning/ 
Diskusjon 

Dette er en prinsipiell og økonomisk sak. Situasjonen i dag er slik at noen 
idrettslag gir et tilbud til lokalbefolkningen, uten noe økonomisk kompensasjon.  

Forslag til 
vedtak: 

Idrettsrådet følger opp med administrasjonen.  

 

 

Sak 14 – Opptak av nytt idrettslag  - Skjetten Kyokushin karateklubb 

Idrettsrådet har mottatt en søknad fra Skjetten Kyokushin karateklubb 

  

De oppfyller kriteriene for opptak av Viken idrettskrets, men lokalt idrettsråd og aktuelt særforbund 

skal levere høringsuttalelse saken.  

 

Det er ingen karateklubber i umiddelbar nærhet, men flere med tilhørighet på Strømmen. 

Begrenset anleggskapasitet i gymsaler i nærområdet.  

Saksutredning/ 
Diskusjon 

Styret ønsker bedre tid til gjennomgang av de innsendte dokumentene, da vi 
tidligere har avdekket flere feil ved tidligere søknader. Videre er det en diskusjon 
om hvilke lokaler disse ser for seg å benytte, da det er en anstrengt 
anleggskapasitet i området.  
Saken vil behandles i kommende styremøte etter gjennomgang av de innsendte 
dokumentene.   
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Forslag til 
vedtak: 

Saken vil behandles i kommende styremøte etter gjennomgang av de 
innsendte dokumentene.   

 

 

Sak 15 Neste styremøte 

20. februar – legges opp til Teams for de som ikke kan delta fysisk.  

 


